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Protokół Nr IV/2012 

z zebrania Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich 

04.10.2012 roku  

 
 

Z-ca Burmistrza MiG T. B. Białkowska - powitała przybyłych na spotkaniu 

Przewodniczących i członków Zarządów Osiedli oraz Przewodniczących i obecnych 

członków Rad Sołeckich.  

 

W spotkaniu uczestniczyło 14 osób. 

- lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ad. 1 

B. Białkowska – przedstawiła zebranym informacje z przebiegu wykonania budżetu miasta i 

gminy Solec Kujawski za I półrocze 2012 r.  

Roczny plan dochodów budżetowych wykonany został w wysokości 32.178.518,94 zł, co 

stanowi 42,8 %, natomiast plan wydatków budżetowych wykonany został w wysokości 

38.215.542,67 zł.,  tj. 41,5% w stosunku do planu. 

Pani B. Białkowska przedstawiała plany wykonania budżetu dot. osiedli i sołectw. 

Poinformowała obecnych , że przystępujemy do opracowania projektu Budżetu Gminy na 

2013 r. Dlatego też, do 15.10.2012 r. sołectwa i osiedla proszone są do składania propozycji 

do p. Ewy Skierkiewicz. 

 

B. Kołota – Przewodnicząca Zarządu OL – zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie przyczyny 

przekroczenia planu wydatków dla Osiedla Leśne o kwotę  550,00 zł. , co wynikało z danych 

przedstawionych przez Z-cę Burmistrza.  

 

B. Białkowska – sprawdzimy, być może kwota ta dotyczy zaległej faktury za piknik 

rodzinny. 

 

K. Mikulska – Pełnomocnik Burmistrza MiG – przestawiała informacje dot. realizacji 

inwestycji w 2012 r., tj: 

1. Najważniejsza, prowadzona aktualnie inwestycja w mieście to budowa tunelu. Termin 

zakończenia prac związanych z I etapem budowy zaplanowano na połowę 2013 r. 
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Cały projekt kluczowy, który realizowany jest wspólnie z Marszałkiem Województwa 

obejmuje dwa  etapy. Drugi  etap przewiduje  m.in. powstanie Punktu Obsługi 

Pasażera. W pierwszym etapie  zostanie  uruchomiony także  peron wyspowy, 

przebudowane rondo wraz ze skomunikowaniem pobliskich ulic.  

2. Rozbudowa drogi powiatowej Solec Kujawski przez Chrośnę do Nowej Wsi Wielkiej 

i Leszyc wraz z powstaniem we wsi Chrośnej ścieżki rowerowej. Gmina realizuje 

wspólnie z Powiatem Bydgoskim   

3. Przebudowa ulicy Piastów i ulicy Boh. Września wraz z budową chodników .  

Wysokość dofinansowania z NPPDL wyniesie 510 tys. zł. Zakończenie prac 

planowane jest do połowy listopada br., a rozliczenie finansowe do końca grudnia br. 

4. Przebudowa dróg gminnych tj. ul. Lipowa i Sosnowa wraz z przebudową łącznika 

przy boisku Orlik  przy ul. Tartaczna do ul. Lipowej, do której Gmina się 

przygotowuje.  

5. Przeprawa promowa przez Wisłę - Aktualnie zakończono opracowywanie koncepcji 

planowanej inwestycji. 

6. Adaptacja poddasza w bloku przy ul. Boh. Września (powstanie 6 mieszkań 

komunalnych), którą rozpoczęto w br. 

7. Budowa sieci szerokopasmowej. Koszt 5 mln zł., którą  w br. Gmina będzie 

realizować, jej  zakończenie planowane jest w drugim półroczu 2013 r. 

8. Budowa II etapu Parku Przemysłowego, oraz modernizacja świetlic  we wsi 

Makowiska i we wsi Chrośna – została w br. zakończona. Obecnie trwa doposażenie 

świetlicy we wsi Chrośna w meble oraz sprzęt komputerowy.  

9. Modernizacja SCK, której I etap został zakończony w br..  

Pani Mikulska przedstawiła również projekt planu  inwestycyjnego na 2013 r., W projekcie 

budżetu, który jest aktualnie przygotowywany  przewiduje się m.in.:  

1. dalszą budowa tunelu, 

2. przebudowę  ul. Lipowej wraz z łącznikiem Tartaczna – Lipowa, 

3. budowę 2 budynków socjalnych przy ul. Toruńskiej 70A i 70B, 

4. adaptację poddasza  w bloku przy ul. Boh. Września na 6 mieszkań komunalnych, 

5. wyposażenie UMiG w sprzęt komputerowy w ramach projektu „Infostrada Kujaw i 

Pomorza”, 

6. rekultywację terenów po byłej Nasycalni, na które Gmina otrzyma dofinansowanie w 

wysokości 25.500 tyś. zł., 

7. II etap rozbudowy SCK. 
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Przewodniczący RM J. Koszarski – poinformował obecnych, o możliwości zabierania głosu 

podczas sesji. Wymaga to wcześniejszego zgłoszenia się przed sesją do przewodniczącego.  

Poinformował zebranych o wprowadzeniu przez kodeks wyborczy obowiązku wyznaczenia 

nowych okręgów wyborczych (w naszym mieście będzie ich 15). Przy najbliższych wyborach 

samorządowych w 2014 r. obowiązywać będą jednomandatowe okręgi wyborcze.  

 

K. Mikulska – Pełnomocnik Burmistrz MiG – poinformowła, że w ramach projektu „Trzy 

Doliny” będzie możliwość skorzystania z dofinansowania,  m.in. na doposażenie świetlic 

wiejskich. Prośba o zgłaszanie potrzeb do p. Katarzyny  Michalak .        

  

Podczas spotkania ustalono terminy zebrań z mieszkańcami osiedli i sołectw.  

Zebrania odbędą się w następujących terminach: 

 

1. Sołectwo Chrośna - 9.11.2012 r. godz. 18.00 (świetlica), 

2. Sołectwo Przyłubie - 25.10.2012 r. godz. 17.00 (świetlica), 

3. Sołectwo Kujawska - 29.11.2012 r. godz. 17.00 (świetlica), 

4. Osiedle Staromiejskie - 5.11.2012 r. godz. 17.00 (sala konf. UMiG), 

5. Osiedle Leśne - 17.10.2012 r. godz. 17.45  (sala konf. UMiG), 

6. Osiedle Robotnicze - 16.11.2012 r.  godz. 17.00  (budynek nr 4), 

7. Sołectwo Otorowo - Makowiska - 24.10.2012 r.  godz. 17.30 (świetlica), 

8. Osiedle Rudy - 19.10.2012 r.  godz. 17.00  (świetlica) 

 

Z uwagi na nieobecność na zebraniu Sołtysa Sołectwa Przyłubie – p. Jana Ostrowskiego, 

termin zebrania z mieszkańcami ustalony zostanie w późniejszym terminie. 

 

W ramach dyskusji głos zabrali:  

 

B. Kołota – Przewodnicząca Zarządu OL – Nadleśnictwo obiecało zarządowi przekazać 

drzewa – lipy w celu ich nasadzenia przy ul. Ugory. Czy w tej sprawie zarząd ma wystąpić z 

pismem do Gminy ? 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrz MiG – odpowiedziała, że tak.  Należy złożyć stosowne 

pismo z w/w prośbą, wówczas wspólnie ustalimy, w którym miejscu można je posadzić.  



4 

 

 

K. Mikulska – Pełnomocnik Burmistrza MiG – dodała, że jest to o tyle istotny fakt, że w 

tym rejonie osiedla planowane jest powstanie ścieżki rowerowej, którą Gmina realizuje 

wspólnie z Powiatem Bydgoskim.  

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrz MiG – poiformowała, że Osiedle Robotnicze ma nowego 

Syndyka. 

 

R. Bisaga – Przewodniczący OR – stwierdził, że Osiedle Robotnicza jest najbardziej 

zapomnianym osiedlem. Od wielu lat nie wykonuje się tam żadnych inwestycji. Mieszkańcy 

mają już dość słuchania, że jest to własność syndyka i gmina nie może nic na tym osiedlu 

zrobić.  

 

Zebranie zakończono o godz. 17.00.  

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska                                                                            

 

 

                                                                             Z- ca Burmistrza MiG 

                                                                           Barbara Białkowska 
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Katarzyna Ciudzińska 

 

 


